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«Aconseguir representació 
seria un resultat més que digne»

DAVID PÉREZ Candidat a cònsol major

No ha participat activament en polí-
tica, però sempre ha comulgat amb 
l’ideari progressista. Va estar afili-
at al PS fa uns anys i, darrerament, 
ha sentat bases a SDP on «em sento 
més còmode». Està il.lusionat amb la 
possibilitat de fer un bon paper «pe-
rò no vinc a vendre fum i acostumo 
a tocar de peus a terra». Té la convic-
ció de que pot aportar moltes coses a 
la parròquia i que un dels principals 
arguments de la seva candidatura és 
exhibir una llista amb cares noves i 
«sense cap motxilla darrera».

–Per què va decidir presentar-se?
–Sempre m’he mirat la política des 
de la distància i no participava acti-
vament. Em sento còmode amb la te-
si d’SDP i acostumava a parlar sovint 
amb el Francesc Casals. En part, si es-
tic aquí ara, és conseqüència d’aques-
ta amistat. A més, la figura de Víctor 
Naudi ha esdevingut clau en tot ple-
gat. M’ho va proposar i vaig fer el pas 
endavant per encapçalar la llista.

–La seva bandera és...?
–La parròquia necessita d’una cer-
ta frescor, el treure’s de sobre aquest 
acartronament que hi ha, sempre les 
mateixes cares, les mateixes famíli-
es i sembla que la resta de ciutadans 
no tinguin dret a presentar-se a unes 
eleccions. Volem aportar aquesta sa-
ba nova que creiem que fa falta. A ban-
da d’això, està la figura sempre pre-
sent de Toni Martí que, naturalment, 
d’una manera o altra dirigirà el vot. 
Votar Trini Marín és votar a Martí i la 
gent d’Escaldes n’és molt conscient.

–Una llista sense cares conegudes.
–Sí, i per nosaltres és un punt a favor, 
és una avantatge. No tenim compro-
misos adquirits, ni arrosseguem mot-
xilles a l’esquena i som una candida-
tura sense cap llast. A l’altre extrem, 
està l’actual cònsol major. Trini Ma-
rín porta 12 anys al comú, en prime-
ra línia i sembla que s’hagin instituci-
onalitzat i que, d’alguna manera, for-
min part ja del comú. 

–Quins són els punts forts del seu pro-
grama?
–Volem posar al ciutadà en el centre 
de la gestió. La nostra principal preo-
cupació és el ciutadà i buscarem més 
sensibilitat social i més ètica. També 
volem crear una conselleria d’igual-
tat i potenciar l’espai jovent.

–Com veu l’afer de l’aigua?
–Hi ha una contradicció de base. És 
un be essencial i no entenem que es-
tigui privatitzada. Creiem que tot 
el que sigui una primera necessitat 
hauria d’estar gestionat des del pú-
blic, mai des d’un privat. No tenim 
una vareta màgica. La parròquia ha 
crescut desordenadament i el que 
caldria és una recuperació progres-

«És una contradicció 
de base. Una primera 
necessitat no pot estar 
gestionada des d’una 
empresa privada»

«Una legislatura massa 
opaca i ha mancat 
transparència. Porta 12 
anys al comú i sembla que 
s’hagi institucionalitzat»
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siva de la gestió de l’aigua, que dei-
xi de ser privada i esdevingui públi-
ca. A més, un exemple de l’opacitat 
d’aquesta legislatura és que no sabem 
sota quin règim s’ha cedit el terreny 
per construir el dipòsit nou. 

–Considera que ha mancat opacitat 
en el mandat de Trini Marín?
–En certs temes, sí. No hi ha hagut 
massa transparència. A banda de l’ai-
gua, no han estat àgils a l’hora de pas-
sar informació. No hem estat repre-
sentats a l’oposició, però ha estat un 
tema recurrent per part de PS durant 
la legislatura i nosaltres com a ciuta-
dans també ens sentim mancats d’in-
formació. Per exemple, sabem que hi 
van haver enquestes sobre Vivand i 
desconeixem quin retorn han tingut. 
En la remodelació de la Plaça Coprín-
ceps només es va consultar als veïns 
de la zona i no ens sembla bé perquè 
s’hauria d’haver fet extensiva a tots.

–Ha tret el tema de Vivand.
–És un bon projecte, però s’ha pilo-

tat de forma lamentable. No hi ha ha-
gut prou consens ni cintura política a 
l’hora de parlar amb els afectats. Hi ha 
una part a favor i una que està en con-
tra i aquí el comú no ha tingut la ca-
pacitat de negociació ni d’escoltar a 
aquesta gent. El projecte és millorable 
a nivell de senyalització i creiem que 
seria bo demanar a la ciutadania cap 
a on ha d’anar Vivand i què volem, si 
ha de ser definitivament un lloc per a 
vianants, que hi hagi obertura parci-
al amb calendari pactat. Tot això s’ha 
de consultar.

–Quina campanya espera?
–No veig una lluita entre Trini Marín i 
Cèlia Vendrell. DA ha tocat sostre a ni-
vell de creixement i, segurament, la 
llista de Liberals els hi restarà bastant, 
com la nostra presència pot tenir im-
pacte en PS. Sentit Comú representa 
el vot progressista i tenim cabuda i, to-
cant de peus a terra, considerem que 
hi ha partit a jugar. 

–Quin és l’objectiu de la formació?

–Volem fer passar el missatge, que 
s’entengui i que la gent ens cregués 
sense tenir cap reminiscència de que 
això ja ho ha sentit abans o és més del 
mateix. Sincerament, si aconseguim 
tenir representació al comú, ja seria 
un resultat més que digne.

–Com ha vist la parròquia aquests 
quatre anys?
–Hi ha hagut un dèficit d’inversions, 
la veritat. DA ha fet ostentació de re-
baixa de deute, i pot ser veritat, però 
són vasos comunicants. Rebaixes deu-
te, amb vent a favor, i inverteixes res 
en la parròquia. No trobo bé que s’ha-
gin concentrat tots els recursos econò-
mics en Vivand i, a més, la mal anome-
nada part alta –el centre d’Escaldes de 
tota la vida– està sent menystinguda 
per la majoria comunal actual com 
no s’havia vist mai. Totes les actuaci-
ons es concentren a la zona de Vivand 
i a l’altra part d’Escaldes com Fiter i 
Rosell, Avinguda del Pessebre o Avin-
guda de les Escoles, el comerç de pro-
ximitat va morint poc a poc. H

33 Un responsable d’administra-
ció comptable lligat a una bicicle-
ta. Podria ser, aquesta, una bona 
definició del David personal. A ni-
vell professional ha dibuixat una 
trajectòria sòlida en aquest sector, 
però en el seu temps lliure acostu-
ma a col·locar-se el ‘maillot’ i fer ca-
mes i quilòmetres amb la bicicleta. 
Ha tastat els grans ports, entre ells 
el Tourmalet, però assegura que el 
Mont Caro –província de Tarrago-
na– «és molt dur, fins i tot costa més 
la baixada que la pujada. És un tram 
amb desnivells, el quitrà aixecat i 
que es passa de 0 a 1.400 metres 
en uns 25 quilòmetres». Una afició, 
la del ciclisme, que practica des de 
fa 15 anys –«no tot el que m’agrada-
ria»– i del que destaca «aquest punt 
de  patiment que té. M’encanta».

La bicicleta, més 
que un ‘hobby’

Aigua Trini Marín

TONY LARA
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